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KUDOWA-ZDRÓJ (inf. wł.). Promowana w poprzednich latach myśl wybudowania hali sportowej w
sąsiedztwie budynku Kudowskiego Ośrodka Kultury i Sportu na razie nie doczeka się ciągu dalszego.
Przeszkodą jest  brak funduszy na ten cel  w budżecie lokalnym jako udział  własny gminy przy
założeniu, że w większości uda się pozyskać fundusze zewnętrzne. Burmistrzyni Aneta Potoczna
zwraca też uwagę na fakt, iż koszty utrzymania takiego obiektu do małych nie należą, co też każe
zweryfikować nastawienie.

-  Opowiadam  się  za  termomodernizację  istniejącej  sali,  za  wprowadzeniem  w  niej  rozwiązań
adekwatnych do możliwości. Już wiemy, że obiektu nie można powiekszyć, gdyż nie pozwala na to
konstrukcja dachu. Na szczęście nie jest ona zabytkiem - mówi gospodyni Kudowy-Zdroju. - O ile
zdecydowanie poprawią się finanse miasta, powrócimy do sprawy zainwestowania w halę.
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